
Forslag til vedtagelse på generalforsamlingen i Sønderlunden den 15. marts 2022

Når man gennemlæser budgettet for 2022, kan man se, at der var budgetteret med et underskud på ca.  38 
Tkr for 2021, men realiseret et underskud på ca. 55 Tkr. 

Luft i budgettet
Når man ser i budgettet, er det vigtigt, at vi har luft til at kunne igangsætte projekter der besluttes på 
generalforsamlingen. For ikke altid at skulle diskutere kontingent og indbetaling til vejfonden har jeg 
følgende forslag:

Automatisk regulering af kontingent

1) Hvert år hæver vi kontingentet med 100 kr. pr parcel (58) svarende til 5.800 kr. i alt. 
2) Når overskuddet i foreningen overstiger kr. 25.000, undlader vi at hæve kontingentet det 

efterfølgende år. Er overskuddet derimod under kr. 25.000 hæves kontingentet som forslået.

Automatisk regulering af kontingent til vejfond

3) Vejfonden hvortil vi indbetaler kr. 500 pr. parcel falder med kr. 100 pr år, når vi når et indestående 
på kr. 300.000* og yderligere kr. 100 pr år når vi når et indestående på kr.400.000* pr år og så 
fremdeles. Det der er vigtigt er, at vi har penge til vedligeholdelse af veje og stier (en total 
renovering koster ca. kr. 500.000).

*) Om de anførte grænser lige skal være ved hele 100.000 kr. eller andre beløb bør bestyrelsen komme 
med oplæg til.

Når vi gør det på denne måde, er vi selv med til at regulere vores betaling via de aktiviteter vi igangsætter 
på generalforsamlingen. Alle kender spillereglerne og flertallet bestemmer hvilke aktiviteter vi gerne vil 
have gennemført i vores forening. 

Med venlig hilsen

Jens Arnoldsen
Sønderlunden 85


